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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a Nemzetgazdaság i
Minisztériumot vezető miniszterhez

„Mit kívánnak tenni a nemzetközi furgonsofőr munkakörben dolgozó magya r
munkavállalók érdekében?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Hazánkban sajnos kormányokon átívelő stratégia a dolgozók jogainak munkaer őpiaci
rugalmasságra való hivatkozással történő csorbítása. Az eddig regnáló pártok meghatározó
versenyképességi modellje a bérvisszafogás volt, ami a nemzeti humántőke-állomány
végzetes leépülését eredményezte . Mindez demográfiai és migrációs adatainkban szomorúa n
visszatükröződik. A magyar dolgozókat csupán biorobotnak tekintő egyes multinacionális
cégek kizsákmányoló mentalitása némelyik hazai vállalkozó számára is követend ő példa lett.
A munkaügyi felügyelet szerepének meggyengülésével párhuzamosan az elfogadhatatlan
visszaélések is megszaporodtak.

A végső elkeseredettségük miatt sorra érkeznek hozzánk az olyan állampolgári megkeresések,
mint amit alább megosztok Tisztelt Miniszter Úrral .

„Nemzetközi furgonsofőr munkakörben dolgozók úgy hogy 3 hétig az EU területén
tartózkodom, majd egy hétig idehaza. Munkánk egy meghatározóan fontos területe az ipar és
minden ágazat számára, hiszen nélkülünk semmi nem m űködik. Ennek ellenére, úgy érzem, m i
vagyunk azok, akik a leginkább ki vagyunk téve a vállalkozók kénye-kedvének. A kamionos
társadalom bérezését, napidíjazása törvényileg szabályozott, hála istennek . A mi helyzetünk



azonban valahol a semmi közepén lóg. December közepén érkeztem haza 4 hét után, s enne k
ellenére a fizetésem bejelentett munkahelyen nettó 60000.- Ft. Januárban 3 heti kint
tartózkodás és 5920 km megtétele után, úgy hogy -20 fok alatti területeket jártam, 47700 .- Ft.
9 napig álltam kint a kemény fagyokban, mert nem biztosítottak munkát, s a köszönet az volt ,
hogy levonták 130 liter gázolajárát, ami az állófűtésre ment el. Kérdem én, meg kell fagyni

kint a dolgozónak, napid és fűtés nélkül? Betegen jöttem haza, harmadik hete

betegállományban vagyol, s még a telefont sem veszik fel. "

Szeretném hangsúlyozni, hogy a panasz nem egyedi, hiszen az ilyen munkakörben dolgozó k
közül, többen is hasonló problémákról számoltak be . Ezek a valóban keményen dolgozó
magyar emberek nem szeretnék végleg elhagyni hazájukat, de a rossz munkafeltételek miat t
helyzetüket teljesen kilátástalannak tartják .

Erre való tekintettel kérdezem Tiszteit Miniszter Úrtól, hogy elégségesnek vélik-e az
ilyen munkakörben dolgozó munkavállalókra vonatkozó jelenlegi szabályokat ,
megfelelőnek tartják-e az ágazatban dolgozók jogaival, kötelezettségeivel kapcsolato s
elő írásokat? Tovább érdeklődőm, hogy tervezik-e a munkaügyi elő írások betartásával
kapcsolatos ellenőrzések fokozott szigorítását ezen a területen .

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 .február 24.

Tisztelettel,

Ander Baláz
Jobbik
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